

Group Discussion on Sustainable Development

分組討論環節一”可持續發展”

Time: 11.30am – 12.00pm (30 mins)

時間：上午 11 時 30 分—下午 12 時 00 分 (30 分鐘)

Format : Group Discussion (Discussion would be guided by one mentor/ peer mentor per group)

形式：分組討論 (每組將會由一名導師/朋輩導師帶領討論)

Discussion Guide:

1. Why are you interested in this programme?
2. What are some aspects of sustainable development and why is this important?
3. What do you want to take from this programme? (Interests, learning plan, expectations, etc.)
4. How do we make this project fun and recreative at your own sense?

討論指南：

1. 為什麼你會有興趣參加這個計劃?
2. 有什麼角度可以帶出可持續發展的觀念?為什麼可持續發展是重要的?
3. 你想在計劃中得到什麼? (興趣，學習計劃，期望等……)
4. 我們如何使報告具趣味性又娛樂性?

Arrangement:

- Built Environment & Placemaking participants, please move to Drama Studio to have group discussion.
- Mental & Behavioural Health participants, please designated area outside the Assembly Hall to have group discussion.
- Environment and Tourism & Hospitality participants please remained seated to have group discussion.

討論安排：

- 建築環境及公共空間設計的學生，請到戲劇室進行討論。
- 精神行為與健康的學生，請到禮堂外進行討論。
- 環境及旅遊與款待的學生，請留在座位上進行討論。

Plenary Session

整合環節

Time: 12.00pm – 12.30pm (30 mins)

時間：下午 12 時 00 分—下午 12 時 30 分 (30 分鐘)

Facilitator: Mr. Tony Sin, ESD Programme Advisor, UNESCO Hong Kong Association

主持人：香港聯合國教科文組織協會 ESD 項目顧問 線成功先生

Format: Facilitator would invite students to share their discussion outcome and facilitate them to have better understanding of sustainable development.

形式：主持人會在台上邀請台下學生分享他們的討論結果，協助他們進一步理解可持續發展的概念。

Group Discussion on Sustainable Development

分組討論環節一”可持續發展”

Time: 11.30am – 12.00pm (30 mins)

時間：上午 11 時 30 分—下午 12 時 00 分 (30 分鐘)

Format : Group Discussion (Discussion would be guided by one mentor/ peer mentor per group)

形式：分組討論 (每組將會由一名導師/朋輩導師帶領討論)

Discussion Guide:

1. Why are you interested in this programme?
2. What are some aspects of sustainable development and why is this important?
3. What do you want to take from this programme? (Interests, learning plan, expectations, etc.)
4. How do we make this project fun and recreative at your own sense?

討論指南：

5. 為什麼你會有興趣參加這個計劃?
6. 有什麼角度可以帶出可持續發展的觀念?為什麼可持續發展是重要的?
7. 你想在計劃中得到什麼? (興趣，學習計劃，期望等……)
8. 我們如何使報告具趣味性又娛樂性?

Arrangement:

- Built Environment & Placemaking participants, please move to Drama Studio to have group discussion.
- Mental & Behavioural Health participants, please designated area outside the Assembly Hall to have group discussion.
- Environment and Tourism & Hospitality participants please remained seated to have group discussion.

討論安排：

- 建築環境及公共空間設計的學生，請到戲劇室進行討論。
- 精神行為與健康的學生，請到禮堂外進行討論。
- 環境及旅遊與款待的學生，請留在座位上進行討論。

Plenary Session

整合環節

Time: 12.00pm – 12.30pm (30 mins)

時間：下午 12 時 00 分—下午 12 時 30 分 (30 分鐘)

Facilitator: Mr. Tony Sin, ESD Programme Advisor, UNESCO Hong Kong Association

主持人：香港聯合國教科文組織協會 ESD 項目顧問 線成功先生

Format: Facilitator would invite students to share their discussion outcome and facilitate them to have better understanding of sustainable development.

形式：主持人會在台上邀請台下學生分享他們的討論結果，協助他們進一步理解可持續發展的概念。